
Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Kameničanoch 

konaného dňa 11.10.2024 o 19:00 hod. v kancelárii starostu obce  

 

Prítomní:  

• poslanci: Jaroslav Kotras, Milan Kvasnica, Štefan Štefanec, Matej Visolajský  

• starosta: Igor Daško  

• zamestnankyňa OÚ: Lucia Kotrasová  

Ospravedlnení: Ing. Andrej Barták – poslanec  

 

K bodu l/ Otvorenie 

Starosta obce p. Igor Daško privítal prítomných poslancov obce na zasadnutí  OZ a oboznámil 

ich s programom rokovania. Zároveň ospravedlnil Ing. Andreja Bartáka z neúčasti na rokovaní 

OZ. Starosta vyzval poslancov k pripomienkam k bodom rokovania. Poslanci nemali žiadne 

pripomienky a následne prebehlo hlasovanie o programe.  

Hlasovanie:  

Počet prítomných poslancov: 4 

Za: 4 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 1 

Návrh bol prijatý.  

K bodu 2/ Určenie zapisovateľa a overovateľov 

Starosta obce určil zapisovateľa a overovateľov zápisnice:  

Zapisovateľ:  Lucia Kotrasová 

Overovatelia: Matej Visolajský  

   Milan Kvasnica  

 

K bodu 3/ Kontrola plnenia uznesení 

Kontrolu plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia  predniesol starosta obce 

a  skonštatoval, že uznesenia  sú splnené. Cena pozemku bola uhradená na bankový účet 

predávajúcich a zápis do katastra nehnuteľností podaný. Práce na LKS prebiehajú a starosta 

informoval poslancov, aby verejné obstarávanie na hrubú stavbu  prebehlo ešte v tomto roku. 

Nikto nemal pripomienky, starosta dal hlasovať o vzatí na vedomie.  

Hlasovanie:  

Počet prítomných poslancov: 4 

Za: 4 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 1 

Návrh bol prijatý.  

 

K bodu 4/ Ponuka OZ Ochrana zdravia  

Starosta predniesol list vo veci participácie na zdravotnom systéme v okrese Ilava, všetky tri 

mestá tohto okresu (Nová Dubnica, Dubnica nad Váhom a Ilava) vstupujú do Občianskeho 

združenia Ochrana zdravia a stávajú sa automaticky členmi Dozornej rady. Členský príspevok 

mesta je vo výške 7 000€ (rovnaký pre všetky mestá). Pre obce je odporúčaný príspevok vo 

výške 0,5 € na jedného občana. Cieľom vstupu je prispieť k zachovaniu dostupnosti a ďalšiemu 

rozvoju ambulantnej starostlivosti v Nemocnici s poliklinikou Ilava, ktorá poskytuje zdravotnú 

starostlivosť v regionálnej spádovej oblasti. Činnosť je zameraná na obstaranie prístrojového 

vybavenia pre lekárov v NsP Ilava. Začala  rozprava medzi prítomnými poslancami. Tí sa 

zhodli, že v priebehu nasledujúceho roka zvážia ponuku, avšak v súčasnosti nemajú záujem 
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vstúpiť do OZ. Obecné zastupiteľstvo hlasovalo o vzatí na vedomie Ponuku OZ Ochrana 

zdravia.  

Hlasovanie:  

Počet prítomných poslancov: 4 

Za: 4 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 1 

Návrh bol prijatý.  

 

Následne starosta nadviazal listom predsedu TSK Jaroslava Bašku o ponuke na prevzatie 

ďalšieho prevádzkovania Nemocnice s poliklinikou Považská Bystrica za 1,-€. Tento list bol 

adresovaný všetkým obciam a mestám v spádovej oblasti. Po krátkej rozprave poslanci 

hlasovali a vzali list predsedu TSK na vedomie.  

Hlasovanie:  

Počet prítomných poslancov: 4 

Za: 4 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 1 

Návrh bol prijatý.  

 

K bodu 5/ Protest prokurátora k VZN o podmienkach predaja na trhových miestach 

Starosta informoval, že po vykonanej kontrole bol na obecný úrad doručený protest prokurátora 

k Všeobecne záväznému nariadeniu č. 2/2014 o podmienkach predaja na trhových miestach. 

V proteste boli vytknuté  časti, ktoré  nie sú už v súlade so zákonom a v ktorých obec pochybila. 

Odporúča zrušiť VZN č. 2/2021 a Dodatok č. 1/2023 k VZN 2/2014 a vypracovať najneskôr do 

90 dní nové VZN, ktoré bude v súlade so zákonom. Poslanci hlasovali a protest prokurátora 

vzali na vedomie a ukladajú vypracovanie nového VZN.  

Hlasovanie:  

Počet prítomných poslancov: 4 

Za: 4 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 1 

Návrh bol prijatý.  

 

K bodu 6/ Nakladanie s komunálnym odpadom v roku 2025 

Starosta oznámil poslancom, že bol na stretnutí so spol. Marius Pedersen ohľadom ceny vývozu 

smetných nádob a ceny za uloženie KO na skládku. Na základe nových cien predniesol  

prítomným poslancom podklady k výpočtu miestneho poplatku za KO na r. 2025, kde bol 

uvedený poplatok za komunálny odpad, ak bude 26 vývozov ročne (aktuálna frekvencia 

vývozu) a 17 vývozov ročne (každé 3 týždne). Rozdiel v poplatku je približne 3,-€/osobu. Od 

1.1.2025 vstupuje do platnosti zákon o mechanicko-biologickej úprave odpadu, čo znamená, že 

odpad, ktorý bude uložený na skládku musí najskôr prejsť úpravou. Táto úprava vyžaduje 

zvýšené náklady, ktoré sa odzrkadlia na cene za uloženie odpadu = stúpne o 47 € + DHP 

v porovnaní s cenou, ktorú obec platila doteraz. Cena za uloženie jednej tony komunálneho 

odpadu na skládku bude 127,74 €. V konečnom dôsledku to znamená, že súčasný miestny 

poplatok (26 € ročne na občana) stúpne nasledovne:  

• 26 vývozov ročne (súčasná frekvencia každé dva týždne) = 33,- €, 

• 17 vývozov ročne (frekvencia každé tri týždne) = 30,- €.  

Poslanci si prezreli podklady a začala rozprava o frekvencii vývozu. Navrhla sa vytvoriť anketa 



Zápisnica zo zasadnutia OZ v Kameničanoch  

konaného dňa 11.10.2024 

3 

 

na stránke obce, ktorej cieľom bude zistiť, ktorá frekvencia občanom vyhovuje. Rozhodnutie 

obce je potrebné zberovej spoločnosti oznámiť najneskôr do polovice novembra tohto roku.  Je 

potrebné zdôrazniť, že hlavným cieľom je znižovanie množstva komunálneho odpadu, čo sa dá 

dosiahnuť len správnou separáciou. Preto sa musí problematika odpadov dostať medzi občanov, 

buď prostredníctvom letákov, ktoré budú distribuované do každej domácnosti, hláseniami 

v miestnom rozhlase či anketou na stránke obce. Obecné zastupiteľstvo hlasovalo o vzatí na 

vedomie nakladanie s komunálnym odpadom na r. 2025 a rozhodovať sa bude na nasledujúcom 

zasadnutí OZ.  

Hlasovanie:  

Počet prítomných poslancov: 4 

Za: 4 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 1 

Návrh bol prijatý.  

 

K bodu 7/ Úpravy rozpočtu k 30.9.2024 

Zamestnankyňa obce predniesla poslancom úpravy rozpočtu, ktorými sa mení celková výška 

príjmov a výdavkov obce. Oboznámila ich s úpravami – v príjmovej časti sa navýšili položky, 

ktoré prekročili schválenú výšku, vo výdavkovej časti boli presuny finančných prostriedkov 

medzi položkami jednej kapitoly a navýšili sa tie, ktorých čerpanie prekročilo schválený 

rozpočet. Následne ich oboznámila s úpravami rozpočtu zo ŠR. Starosta vyzval obecné 

zastupiteľstvo k hlasovaniu.  

Hlasovanie:  

Počet prítomných poslancov: 4 

Za: 4 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 1 

Návrh bol prijatý.  

 

K bodu 8/ Rôzne  

Starosta informoval poslancov, že sa obec môže zapojiť do výzvy Fondu na podporu športu č. 

2024/001 na projekt Rekonštrukcia futbalového ihriska, na ktorú bola vypracovaná projektová 

dokumentácia. Výzva bola vyhlásená Ministerstvom cestovného ruchu a športu, kde spoluúčasť 

obce na výdavkoch bude 15% z celkovej sumy oprávnených výdavkov projektu. Zapojiť sa je 

možné do 30.10.2024.  Poslanci si prezreli dokumentáciu a hlasovali za zapojenie sa do výzvy 

aj so spoluúčasťou na výdavkoch.  

Hlasovanie:  

Počet prítomných poslancov: 4 

Za: 4  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 1 

Návrh bol prijatý.  

 

Zo strany spol. Farma Kameničany bol podnet na vybudovanie chodníka, ktorý by umožnil 

chodcom dostať sa do areálu spoločnosti. Poslanci sa zhodli, že sa dá vypracovať 

predpokladaný rozpočet prác a materiálu a zaradí sa do výdavkov rozpočtu na r. 2025.  

Hlasovanie:  

Počet prítomných poslancov: 4 

Za: 4  
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Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 1 

Návrh bol prijatý 

 

Na obecný úrad bola doručená žiadosť o dotáciu na r. 2025 od Jednoty dôchodcov Kameničany 

na ich činnosť vo výške 400 €. Ďalej starosta oznámil prítomným, že program na zapálenie 

prvej adventnej sviečky zabezpečí Jednota dôchodcov a vyzval poslancov k hlasovaniu.  

Hlasovanie:  

Počet prítomných poslancov: 4 

Za: 4  

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 

Neprítomní: 1 

Návrh bol prijatý.  

 

Uznesenie č. 6/2024 

Obecné zastupiteľstvo: 

 

l. b e r i e   n a    v e d o m i e: 

a/ Plnenie uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ  

b/ Ponuka OZ Ochrana zdravia  

c/ List predsedu TSK p. Bašku na odkúpenie NsP Považská Bystrica  

d/ Protest prokurátora k VZN č. 2/2014 o podmienkach predaja na trhových miestach  

e/ Nakladanie s KO v r. 2025 a zvyšovanie cien za uloženie KO  

f/ Úpravu rozpočtu k 30.9.2024 zo ŠR  

g/ Stavba chodníka ku spol. Farma Kameničany – vypracovanie rozpočtu             

 

2. s c h v a ľ u j e: 

a/ Program zasadnutia OZ  

b/ Úpravy rozpočtu k 30.9.2024 vlastných príjmov a výdavkov  

c/ Predloženie žiadosti o poskytnutie príspevku v rámci programu ,,Výstavba, 

rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry v obciach do 3000 

obyvateľov“ na základe výzvy č. 2024/001 Fondu na podporu športu na projekt 

Rekonštrukcia futbalového ihriska Kameničany, zabezpečenie finančných 

prostriedkov na spolufinancovanie projektu vo výške minimálne 15% v celkovej 

sumy a financovanie prípadných neoprávnených výdavkov  

d/ Zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia finančných 

prostriedkov z Fondu na podporu športu. 

e/ Dotáciu na r. 2025 vo výške 400€ pre Jednotu dôchodcov na Slovensku, zložka 

Kameničany  

 

3. u k l a d á  

a/   Vypracovanie VZN o podmienkach predaja na trhových miestach do 90 dní 

zamestnancom obecného úradu  

                

 

 

 

K bodu 9/ Záver 

Starosta poďakoval poslancom za účasť a ukončil rokovanie.  
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Zapísal:             …………………… 

 

Overovatelia: 

        …………………… 

  

             ……………………. 

  

Igor Daško, starosta obce     ……………………. 


